
Chat 14 april 2023 – Woo projectleidersoverleg 

Hoe meten/bepalen jullie dat de Woo implementatie voor die informatie categorie voldoet aan de 
wettelijke eisen.  Er is geen duidelijk ijkpunt per informatie categorie benoemd op basis waarvan kan 
worden vastgesteld. 

Linkje naar het dashboard? 

Dat is het dashboard io van het Rijk. Voor gemeenten komt het dashboard als we een groot aantal 
vragenlijsten binnen hebben.  

Maken jullie nog gebruik van subsidie regelingen? 

Ik hoor geen IT kosten. ah toch 

Dat is het dashboard io van het Rijk. Voor gemeenten komt het dashboard als we een groot aantal 
vragenlijsten binnen hebben. 

Duidelijk! Idd benieuwd naar de uitkomst. 

Hoe heb je voor elkaar gekregen dat 8 ton beschikbaar komt? Chapeau hiervoor 🙂 

500k gaat naar interne mensen. Soms huren we in zoals communicatie. Verder na het opzetten van 
trainingen en een betere laktoolling 

Hoe gaan jullie om met actieve openbaarmaking nu Plooi stilligt. 

Heb je iBabs nog op de één of andere manier moeten aanpassen voor publicatie?  

Ik hoor iBabs, zou je daar dan ook Notubizz voor kunnen gebruiken denken jullie? 

Kun je dat 10 stappenplan delen 

Dat gaan we delen. 

Heb je iBabs nog op de één of andere manier moeten aanpassen voor publicatie? 

Wij willen MAIS-Flexis gebruiken.  ook omdat dit al binnen ons ICT landschap valt. 

Bij de Omgevingsdienst regio Utrecht gebruiken we de anonimiseringstool van Octobox (in SAAS 
variant, AI) 

Plaats het inderdaad via de leverancier in de software catalogus dan hebben andere collega's er ook 
weer wat aan. 

Je kunt als gemeente aansluiten op de softwarecatalogus, waar je meteen kan wie wat gebruikt: 
GEMMA Softwarecatalogus | 

De catalogus ken ik, maar daarin kun je geen gebruikerservaringen uitwisselen. Dat is waar 
(kennelijk) behoefte aan is  

Dat lijkt een meer volgtijdelijke aanpak dan een verweven programma met doelstellingen en 
inspanningen. Hoezo die keuze?  

Onbekende gebruiker is uitgenodigd voor de vergadering. Onbekende gebruiker is uitgenodigd voor 
de vergadering. 

Onbekende gebruiker heeft de chat verlaten.Onbekende gebruiker heeft de chat verlaten. 



Arnoud Bon heeft de chat verlaten.Arnoud Bon heeft de chat verlaten. 

Kieboom, Fred van den heeft de chat verlaten.Kieboom, Fred van den heeft de chat verlaten. 

Nicole Broekema | MvR Consulting heeft de chat verlaten.Nicole Broekema | MvR Consulting heeft 
de chat verlaten. 

Begin van referentie, GR moet toch zelf Woo... door Eunice VinkEunice Vink17-04 10:37Kools, 
Bram17-04-2023 10:27GR moet toch zelf Woo uitvoeren voor zover het de gedelegeerde taken 
betreft. 

Dat klopt maar er moeten dan wel afspraken gemaakt zijn tussen gemeente en gemeenschappelijke 
regelingen. Het geld voor GR-en is via gemeenten geregeld. Er moeten afspraken komen over wie 
wat doet. 

Komen hier digitaal - toegankelijke PDF' uit dat jij weet? 

Ja PDF's waar de informatie weggelakt is (de tekst is vervangen door grijze vlakken met een artikel 
op basis van welke grond de informatie is gelakt). 

Hebben jullie al te maken gehad met verbonden partijen die met verzoek om financiele bijdrage 
kwamen om de Woo te kunnen uitvoeren?  (@Jeroen: zou het interessant zijn om over  onderwerp 
verbonden partijen een keer verder te verdiepen in een volgende sessie?) 

Iedereen is bezig met een anonimiseringstool. Waarom kan dit niet centraal worden opgepakt? 

Beste John, elke organisatie heeft een andere omgeving. Dat gaat dus eenvoudigweg niet. Wel tonen 
we een overzicht aan leveranciers die de software leveren. Maar nog beter: bedenk bij het maken 
van documenten hoe je de anonimiseringssoftware niet nodig is. 

a.s. woensdag is er een webinar m.b.t. leveranciersmanagement en woo: Webinar: 
Leveranciersmanagement Woo (Zevende week van Grip op Informatie) | VNG 

De Woo stelt hoge eisen. Veel gemeenten zullen aanpassingen door moeten voeren om de 
informatievoorziening op orde te brengen en transparant te zijn naar de buitenwereld. Dat kan niet 
zonder een bi... 

Kijk naar de statuten van de VP wat er is vastgelegd over de publieke taak 

Beste Corrie er zijn voorzichtig genoeg heeeeel veel organisaties die dit nog niet geregeld hebben. 
Ook is de vorm van overdragen van een gemeentelijke taak anders geregeld. 

Kunnen jullie het sjabloon delen? 

Ja. Alle informatie over het webinar wordt geplaatst op Kia https://kia.pleio.nl/cms/view/9e569866-
6e52-45b7-9c76-293aa2f4f2ae/zevende-week-van-grip-op-informatie 

In hoeverre lopen jullie op dit moment aan tegen afbakeningsvraagstukken van de  categorieen waar 
je mee bezig bent en hoe gaan jullie daarmee om?  

Heeft iemand ook gekeken naar het perspectief van de verzoeker? (ik zit zelf te denken aan het 
opstellen van 'use cases' voor de verschillende perspectieven)  

Is dit sjabloon opgenomen in jullie zaaksysteem? Ter verduidelijking: wordt er op basis van de 
zaaktypen bepaald of een zaak in aanmerking komt voor openbaarrmaking?  



Herkenbaar. wij voegen aan het kernteam nog een privacy-adviseur toe 

Yep. we hebben een laktool en krijgen nu telefoontjes vanuit de lijn: welk persoonsgegeven moet ik 
nu wel en niet lakken? het toepassen van avg en uitzonderingsgronden van openbaar maken (via de 
tool) is een concreet onderdeel van het aanbod voor leren.  

En waar we in de organisatie ook experts op moeten regelen om te ondersteunen 

Zoekt de verwijsindex realtext door de documenten of is er een standaard voor metadatering die 
voorwaardelijk is voor goed doorzoeken? 

Ik hoop ook op een persistent identifier, want een url kan nogal eens veranderen als ik kijk naar onze 
ontwikkelende website tilburg.nl.  

Misschien kunnen we beter laten aanhaken op een bak waar we te publiceren documenten 
samenbrengen (methode OpenPub/-Web) 

p.s. een architectuurplaat zou helpend zijn 

Ja er is iets maar we durven het niet te delen omdat het nu nog wijzigt. 

Prima 

Hier zijn we over in gesprek met VNG architecten 

Kunnen we volgende keer meer tijd voor Arne reserveren?  

En wat op openraadsinformatie.nl staat wordt dat ook meegenomen? 

Ja dat klopt 

Is hierover ook contact geweest met systemen als ibabs en notubiz? 

Er is contact met alle leveranciers vanuit VNG. Vanuit KOOP is er momenteel geen contact 

Mijn architect probeert grip te krijgen op wat we moeten (laten) bouwen / aanschaffen, dus fijn als 
er een plaat komt 

Dit is killing: 3 termijnen. Laten we please de bewaartermijn vanuit de selectielijst leidend maken 

Web archief is ook een wettelijke verplichting. Ook al worden documenten verwijderd volgens de 
bewaartermijn, dan zijn deze nog te vinden in het webarchief? 

Klopt. De algemene wet van internet... en ondertussen is de Archiefwet van vroegah nog leidend en 
moet je je best doen om alles wat in je bereik ligt (in je eigen IT) onder selectieregime te brengen. En 
dus te vernietigen zodra termijn verstreken is. 

Nog onduidelijk in welke mate dit automatisch kan van publicatieplatform naar woo-index 

Graag een specifieke woo-index sessie 

Eens! 

Verwijsindex is betere optie vooral met goede zoekfunctie 

Krijgen we ook antwoorden op alle vragen in de chat m.b.t. PLOOI? En zo ja, hoe?  

Alle informatie over het webinar wordt geplaatst op Kia   



https://kia.pleio.nl/cms/view/9e569866-6e52-45b7-9c76-293aa2f4f2ae/zevende-week-van-
grip-op-informatie 

Bedankt en tot de volgende keer  

 

 
 

 
 


